

安徽外国语学院外籍交换生申请指南

APPLICATION GUIDE FOR FOREIGN EXCHANGE STUDENTS TO ANHUI INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

安徽外国语学院介绍/The Introduction of Anhui International Studies University

24+3: <i>2</i> 7 1/m	ANHUI INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY
学校名称	
University Name	安徽外国语学院
学校网址	http://www.aisu.edu.cn/
University Website	
学校地址	No. 2 Forest Avenue, Zi Peng Mountain Scenic Area, Hefei, Anhui, P.R China
University Address	中国安徽省合肥市紫蓬山风景区森林大道 2 号安徽外国语学院
学校所在城市介绍	经济:作为安徽省省会的合肥市 2023 年入选国家级创新城市,是近十
City Profile	年中国发展最快的城市。
	Economy: Hefei, the capital of Anhui province, was selected as the national
	Innovation city in 2023 and has been China's fastest growing city in
	the past decade.
	人文:合肥是一座有两千多年历史的古城,现拥有常住人口 963.4 万。
	Culture: Hefei is an ancient city with a history of more than 2,000 years. It has
	a permanent population of 9.634 million.
	科技:合肥市是国家重要的科研教育基地,综合性国家科学中心和世界
	科技城市联盟会员城市,拥有多家综合科技公司。
	Science & technology: Hefei is an important base of national scientific
	research and education, a comprehensive national
	science center and a member city of the World
	Science and Technology City Alliance, with a number
	of comprehensive technology companies.
	环境: 合肥市背靠中国五大淡水湖之一的巢湖,气候宜人、山水如画。
	安徽外国语学院坐落在合肥市国家 4A 级森林公园紫蓬山风景
	区,校园内依山临水的自然气息与欧式风情的建筑风格相融合,
	凸显环境与人文的统一,是一所现代化的花园式学校。
	Environment: Hefei is backed by Chaohu Lake, one of the five major
	freshwater lakes in China, with a pleasant climate and
	picturesque scenery. Located in the 4A National Forest Park of
	Zipeng Mountains, Anhui International Studies University
	boasts a campus with distinctive features and styles of European
	architecture, highlighting the unity of environment and



humanities, so is known as a modern garden-style campus.

交换生申请指南/Application Guide

交换时间	春季学期或秋季学期
Exchange Period	Spring or Fall semester
交换生课程 Main Course	HSK1-6 级课程/HSK1-6
费用预算 Cost Budget	 学费:免交安徽外国语学院的学费(书本费另交) Tuition fee: the tuition fee of Anhui International Studies University is waived (Students may need to pay book fee separately). 住宿费: 2600/人/学年(四人间宿舍) Accommodation fee: RMB¥2600 per student per academic year (Quad dormitory). 伙食费及其它:每月1500-3000元人民币(取决于个人消费习惯) Food and other expenses: RMB¥1500-3000 per month(depends on personal spending habits)
申请材料 Application Documents	1. 申请人所在学校(以下称家乡大学)须填写安徽外国语学院外籍交换 生申请名单(附件6),并将名单发至qqyu@aisu.edu.cn。 Home University should fill in the application list for foreign exchange students to Anhui International Studies University (attachment 6) and send it to qqyu@aisu.edu.cn.
	2. 交换生申请人须向所在学校提供以下材料,再由家乡大学整理后统一 发 至 上 述 邮 箱 。 The applicants for Exchange student program are required to provide the following documents to their university, which will be sorted out by Home University and sent to the above email address.
	 护照扫描件 The scanned copy of passport (photo page) 在校证明扫描件 The scanned copy of registration certificate 成绩证明扫描件 The scanned copy of academic transcript 安徽外国语学院外籍交换生入学申请表(附件 1) Application Form for foreign exchange students to Anhui International Studies University (attachment 1) 安徽外国语学院外籍交换生学校推荐信(附件 2)
	Recommendation Letter for foreign exchange students to Anhui International Studies University (attachment 2)



	(6) 克州以南军兴岭以然之势生力共分(四)4.5)
	(6)安徽外国语学院外籍交换生自荐信(附件 3)
	Personal Statement for foreign exchange students to Anhui
	International Studies University (attachment 3)
	(7)安徽外国语学院外籍交换生健康信息调查表(附件 4)
	Health Profile for foreign exchange students to Anhui
	International Studies University(attachment 4)
	(8) 安徽外国语学院外籍交换生家长保证书(附件5)
	Parental guarantee letter for foreign exchange students to
	Anhui International Studies University(attachment 5)
	*入学报到时须提交所有扫描件的原件。
	Original copies of all the above documents is required at the time of
	enrollment.
申请结果	
公布日期	资料提交后 1 个星期
Announcement date of	One week after the submission of application
application result	
	1. 海外保险单: 申请人须在本国自行购买有效期限为6个月(2月至7
	月或9月至来年2月)的海外保险,并向安徽外国语
	学院国际交流处提供保单扫描件。
	Overseas medical insurance: Applicants should purchase overseas medical
	insurance with a validity period of 6 months (Feb to Jul or Sep to Feb) in
申请合格者需另提交	their home country by themselves, and provide a scanned copy of the
材料 Additional Documents required from qualified applicant	insurance policy to the International Exchange Office of Anhui
	International Studies University.
	2. 银行存款证明:申请人须提供不低于 2 万元人民币的定期存款,存
	期不少于6个月,并开具存款证明。将定期存款证
	明扫描件发至邮箱 qqyu@aisu.edu.cn。
	Certificate of Bank Deposit: Applicants should obtain a certificate of
	bank deposit, which indicates a fixed term deposit of at least 6 months
	with RMB 20,000 or more amount. Please send the scanned copy of
	certificate to qqyu@aisu.edu.cn.
<i>tt</i> > T ↓ T □	https://www.visaforchina.cn/globle/
签证办理 Visa Application	请咨询当地中国签证办理中心
	Please consult your local China Visa processing center
	• • •